
Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 13.11.2023 
Tid: Kl. 16:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Ruth Mariann Hop AP 
Angela Stelander FRP 
Rune Midtun FRP 
Johannes Magne Sivertsen INP 
Helge Thorheim KL 
Lillian Levik Løndalen KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Leiv Arne Marhaug H Nina Ve H 

Møtenotater: 
Møtet startet med orientering v/kommuneplanlegger Oddrun Lund ifm. sak 105/23. 

Rygh (KrF) spurte om noen hadde kommentarer til innkallingen. Hop (AP) viste til at referatsakene 
ikke lå tilgjengelig i portalen. Rygh (KrF) foreslo at dette ble tatt opp når man kom til sak 109/22. 
Innkalling deretter godkjent. Saker meldt under eventuelt. 

Grønningen (Sp) ba om at kommunedirektørens svar på spørsmålet stilt i forrige formannskapsmøte 
vedrørende luktproblematikk på Torvastad ble besvart innledningsvis i møtet grunnet publikum. 
Formannskapet samtykket til dette. Sakliste deretter godkjent. 

Kommunedirektør orienterte om luktproblematikken rundt Torvastad og viste til at det er 
Statsforvalteren som er tilsynsmyndighet og at henvendelser kommunen mottar videresendes dit. 
Det ble videre vist til at Statsforvalteren var på inspeksjon i august og at det ble avdekket flere avvik, 
deriblant knytte til lukt. Bedriften har fått til 1. desember med å rette opp dette. 

Saken ble videre tatt opp under sak 110/23 "Samlesak for spørsmål". 
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Rygh (KrF) foreslo følgende til å underskrive protokollen sammen med møteleder: 
Rune Midtun (FrP) og Hilde Karin Slotnes (SV) 

Forslaget fremsatt av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt. 

Møteslutt: 17:42 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
105/23 672 Kommuneplanens arealdel 2023 -2032 -Forslag til 

planprogram og oppstart av planarbeidet 
106/23 Kjøp av areal tilknyttet tursti Liarlund 
107/23 Forslag om samarbeid med kommune i Ukraina 
108/23 Etablering av Haugalandsrådet Interkommunalt politisk råd, og 

endring av selskapsavtale i Haugaland Vekst IKS 
109/23 Samlesak for referatsaker 
220/23 Lærerutdanningen ved UiS feirer 70 år i 2024 - søknad om 

økonomisk støtte 
221/23 Svar lovlighetskontroll - brannstasjon på Raglamyr-økt 

budsjettramme 
222/23 Høring - endringer i utdanningsplanen i samfunnsmedisin 
223/23 Høring - Forslag til endringer i pasientbetalingsforskriften, 

skatteloven og skattelovforskriften vedrørende helseforetaks 
tilbud om NIPT 

224/23 Høring - forslag til midlertidige endringer i integreringsforskriften 
(økt arbeidsretting av introduksjonsprogrammet) 

225/23 Høring - hjelpetiltak for familier med barn mellom 0-6 år 
226/23 Høring - NOU 2023:25 Omstilling til lavutslipp - Veivalg for 

klimapolitikken mot 2050 - rapport av Klimautvalget 2050 
227/23 Høring av Barnevernsinstitusjonsutvalgets NOU 2023:24 
228/23 Høring av endringer i barnehageloven med forskrifter (Styring og 

finansiering av barnehagesektoren) 
229/23 Høring av vurdering i modulstrukturert opplæring for voksne 
230/23 Høring om endringer i forskrift om fremmede organismer - 

presiseringer og endring av § 26 
231/23 Offentlig høring av Strømutvalgets rapport 
232/23 Orientering om høring -NOU201 På høy tid- Realisering av 

funksjonshindredes rettigheter 
110/23 Samlesak for spørsmål 
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105/23 672 Kommuneplanens arealdel 2023 -2032 -Forslag til planprogram og 
oppstart av planarbeidet 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Formannskapet viser til forslag til planprogram for kommuneplanens arealdel datert 
13.11.2023. Formannskapet vedtar at planprogrammet legges ut til offentlig ettersyn; Jf plan- 
og bygningslovens § 11-13. Høringsperioden settes til 6 uker. 

2. Det varsles oppstart av planarbeid og det åpnes for arealinnspill samtidig med høring av 
planprogrammet. Frist for arealinnspill settes til 08.04.2024. 

13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Nilsen (Ap) oppfordret administrasjonen og politikerne til å finne datoer som kan være aktuelle som 
arbeidsmøter for å forankre prosessen. 

Thorheim (KL) ba om at det til neste formannskapsmøte ble fremmet sak om mandat og eventuelt 
oppnevning av arbeidsgruppe i tråd med det som ligger i saken til neste formannskapsmøte. 

Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 105/23 Vedtak: 

1. Formannskapet viser til forslag til planprogram for kommuneplanens arealdel datert 
13.11.2023. Formannskapet vedtar at planprogrammet legges ut til offentlig ettersyn; Jf plan- 
og bygningslovens § 11-13. Høringsperioden settes til 6 uker. 

2. Det varsles oppstart av planarbeid og det åpnes for arealinnspill samtidig med høring av 
planprogrammet. Frist for arealinnspill settes til 08.04.2024. 

106/23 Kjøp av areal tilknyttet tursti Liarlund 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1 Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå kjøpekontrakt for kjøp av parsell av eiendommen 
gnr.64, bnr. 225 i Karmøy kommune. Fullmakten gis med forbehold om at det innvilges tilskudd fra 
Miljødirektoratet som beskrevet i saken. 

2. Ervervet finansieres ved økt bruk av ubundet investeringsfond og tilskudd fra staten. Brutto 
budsjettramme settes til 397 000 kroner. Tilskudd fra Miljødirektoratet er beregnet til 197 000 
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kroner. Netto budsjettramme (kjøp minus tilskudd) for prosjektet settes derfor til 200 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023: 
Investeringer i varige driftsmidler økes med 397 000 kroner. 
Tilskudd fra andre økes med 197 000 kroner. 
Bruk av ubundet investeringsfond økes med 200 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
gjøres følgende endringer i 2023: 
Budsjett for Kjøp av areal tilknyttet tursti Liarlund settes til 397 000 kroner. 

13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 106/23 Vedtak: 

1 Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå kjøpekontrakt for kjøp av parsell av eiendommen 
gnr.64, bnr. 225 i Karmøy kommune. Fullmakten gis med forbehold om at det innvilges tilskudd fra 
Miljødirektoratet som beskrevet i saken. 

2. Ervervet finansieres ved økt bruk av ubundet investeringsfond og tilskudd fra staten. Brutto 
budsjettramme settes til 397 000 kroner. Tilskudd fra Miljødirektoratet er beregnet til 197 000 
kroner. Netto budsjettramme (kjøp minus tilskudd) for prosjektet settes derfor til 200 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023: 
Investeringer i varige driftsmidler økes med 397 000 kroner. 
Tilskudd fra andre økes med 197 000 kroner. 
Bruk av ubundet investeringsfond økes med 200 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
gjøres følgende endringer i 2023: 
Budsjett for Kjøp av areal tilknyttet tursti Liarlund settes til 397 000 kroner. 

107/23 Forslag om samarbeid med kommune i Ukraina 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret stiller seg positiv til å få Korosten kommune som vennskapskommune. 
2. Politisk ledelse får i oppdrag å ta kontakt med Korosten kommune og vurdere områder som kan 
legges til grunn for et samarbeid. 
3. Kommunestyret holdes orientert om den videre utvikling. 
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13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 107/23 Vedtak: 
1. Kommunestyret stiller seg positiv til å få Korosten kommune som vennskapskommune. 
2. Politisk ledelse får i oppdrag å ta kontakt med Korosten kommune og vurdere områder som kan 
legges til grunn for et samarbeid. 
3. Kommunestyret holdes orientert om den videre utvikling. 

108/23 Etablering av Haugalandsrådet Interkommunalt politisk råd, og 
endring av selskapsavtale i Haugaland Vekst IKS 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar samarbeidsavtalen for Haugalandsrådet IPR og de 

nødvendige endringene i selskapsavtalen for Haugaland vekst IKS, slik de ligger i saken fra 
representantskapet i Haugaland Vekst IKS, datert 11. august 2023. 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren komme tilbake til kommunestyret med 
saksframlegg til eierstrategi for Haugaland Vekst IKS 

13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 108/23 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar samarbeidsavtalen for Haugalandsrådet IPR og de 
nødvendige endringene i selskapsavtalen for Haugaland vekst IKS, slik de ligger i saken fra 
representantskapet i Haugaland Vekst IKS, datert 11. august 2023. 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren komme tilbake til kommunestyret med 
saksframlegg til eierstrategi for Haugaland Vekst IKS 

109/23 Samlesak for referatsaker 
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13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Rygh (KrF) foreslo at sak 109/23 utsettes da referatsakene manglet i møteportalen. 

Forslaget fremsatt av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt. 

FSK- 109/23 Vedtak: 
Referatsakene utsettes til neste møte. 

220/23 Lærerutdanningen ved UiS feirer 70 år i 2024 - søknad om økonomisk 
støtte 

221/23 Svar lovlighetskontroll - brannstasjon på Raglamyr-økt 
budsjettramme 

222/23 Høring - endringer i utdanningsplanen i samfunnsmedisin 

223/23 Høring - Forslag til endringer i pasientbetalingsforskriften, skatteloven 
og skattelovforskriften vedrørende helseforetaks tilbud om NIPT 
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224/23 Høring - forslag til midlertidige endringer i integreringsforskriften (økt 
arbeidsretting av introduksjonsprogrammet) 

225/23 Høring - hjelpetiltak for familier med barn mellom 0-6 år 

226/23 Høring - NOU 2023:25 Omstilling til lavutslipp - Veivalg for 
klimapolitikken mot 2050 - rapport av Klimautvalget 2050 

227/23 Høring av Barnevernsinstitusjonsutvalgets NOU 2023:24 

228/23 Høring av endringer i barnehageloven med forskrifter (Styring og 
finansiering av barnehagesektoren) 
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229/23 Høring av vurdering i modulstrukturert opplæring for voksne 

230/23 Høring om endringer i forskrift om fremmede organismer - 
presiseringer og endring av § 26 

231/23 Offentlig høring av Strømutvalgets rapport 

232/23 Orientering om høring -NOU201 På høy tid- Realisering av 
funksjonshindredes rettigheter 

110/23 Samlesak for spørsmål 
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13.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Forslag til oversendelsesforslag, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk fra 
virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det utrivelig - 
enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for fastboende og 
trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at det etableres lett 
tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. Dette for å kunne 
dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at Statsforvalteren stiller på 
uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift for utslipp til luft. 

1. Grønningen (Sp) ba om status ifm. midler som ble bevilget til Statens Vegvesen i 2020 for 
utbedring av Husøyvegen. 
Kommunedirektøren v/kommuneplanlegger Oddrun Lund svarte at det forventes at Statens 
Vegvesen leverer et planforslag til kommunen i februar. 

2) Grønningen viste til spørsmålet vedrørende luktproblematikk på Torvastad og svaret til 
kommunedirektør innledningsvis, og ba om at problemstillingen ble tatt opp som sak. Et enstemmig 
formannskap stilte seg bak dette. 

Behandling: 
Nilsen (Ap) fremmet følgende fellesforslag på vegne av alle partiene i formannskapet: 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk fra 
virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det utrivelig - 
enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for fastboende og 
trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at det etableres lett 
tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. Dette for å kunne 
dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at Statsforvalteren stiller på 
uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift for utslipp til luft. 

Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) på vegne av alle partiene i formannskapet enstemmig vedtatt 
oversendt til kommunedirektør. 

Vedtak: 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk fra 
virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det utrivelig - 
enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for fastboende og 
trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at det etableres lett 
tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. Dette for å kunne 
dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at Statsforvalteren stiller på 
uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift for utslipp til luft. 

3) Midtun (FrP) viste til problemstillingen som ble reist i forrige møte vedrørende matutlevering for 
vanskeligstilte hvor også flyktninger benytter seg av dette tilbudet. 
Kommunedirektøren viste til at man har notert seg ned problematikken. 

4) Midtun (Frp) viste til at overgangen fra barnehage til skole kan være vanskelig for barn som har 
behov for ekstra oppfølging, og at det blir foretatt en ny kartlegging kan være problematisk da dette 
gjerne ikke blir foretatt i tilstrekkelig grad før det har gått lang tid. Han stilte følgelig spørsmål med 
hva som gjøres for at overgangen mellom barnehage og skole kan bli bedre. 
Kommunedirektør v/kommunalsjef oppvekst og kultur viste til at det ofte kan være fornuftig at en 
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slik ny kartlegging foretas da det er andre premisser i skolen enn i barnehagen, men at det jobbes 
kontinuerlig med hvordan man kan få denne overgangen til å bli best mulig. 

5) Lillian Levik Løndalen (KL) viste til at det er et nytt og stort ventilasjonsanlegg i Skudenes 
ungdomsskole som ikke er koblet opp i hele bygget. Hun stilte spørsmål med hvorfor man ikke har 
tatt dette i bruk for hele skolen. 
Kommunedirektør v/kommunalsjef teknisk og miljø viste til at dette måtte han komme tilbake til til 
neste formannskapsmøte. 
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